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Přítomni
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF), prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D. (PřF), Doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. (MFF), Prof. RNDr.
Petr Hodek, CSc. (PřF), ThDr. Jaroslav Hrdlička (HTF), Mgr. David Pavlorek (FF), Mgr. Zdeněk Pressl (součásti),
PhDr. Josef Stracený, CSc. (PedF), Mgr. Mgr. Samuel Zajíček (FF), ThLic. Petr Šimůnek (RUK)

Omluveni
doc. Ing. František Zahálka (FTVS), Lukáš Kostínek (PF)

Hosté
Ing. Miroslava Oliveriusová, (kvestorka UK), MUDr. Milan Prášil MBA (kancléř UK), Eliška Kryčerová (PedF), David
Hurný (PřF), prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D. (prorektor pro tvůrčí a ediční činnost), doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc.
(prorektor pro vědeckou činnost), MUDr. Josef Fontana (člen kolegia rektora)

Návrh programu
1. Výroční zpráva o činnosti UK 2015
2. Výroční zpráva o hospodaření UK 2015
3. Právní jednání
4. Návrh na čerpání mimořádného příspěvku na kofinancování akce „Projektová dokumentace pro stavební úpravy

budovy Kralovická 915 v Brandýse nad Labem – rekonstrukce III. patra“
5. Zásady programu Progres
6. Zásady soutěže Primus
7. Návrh Opatření rektora o svěření nemovitostí ve vlastnictví UK v Praze do správy Fakulty humanitních studií
Ekonomické komisi AS UK mimořádně předsedal PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. kvůli zahraniční pracovní stáži jejího
předsedy doc. Ing. Františka Zahálky, Ph.D. Z tohoto důvodu došlo k opoždění v rozeslání podkladových materiálů, za
což se předsedající členům komise omlouvá.

Výroční zpráva o činnosti UK 2015
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK uvedl bod jednání a předal slovo MUDr. Milanu Prášilovi, MBA,
kancléři UK, který informoval členy AS UK o podrobnostech zprávy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D. (PřF) podotknul, že by uvítal stručnost a pragmatičnost k menší zátěž aparátu rektorátu.
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK, mu poděkoval a uvítal tento návrh, který označil za výhledový cíl.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala Výroční zprávu o činnosti UK 2015 a vyjadřuje k ní kladné stanovisko a
doporučuje ho AS UK ke schválení.”
Počet hlasů: Pro 11, proti 0, zdržel se 0.

Výroční zpráva o hospodaření UK 2015
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech zprávy.
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK, ji doplnil.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu a zeptal se na ztrátu CERGE, která činí 2 500 000
mil. korun a jestli bude zjednaná náprava ředitelem.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že bohužel je u CERGE tento propad každoroční.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, se zeptal, zda kompenzují tuto ztrátu?
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že z jejich strany probíhá snaha dluh splácet. Uvedla, že
každoročně požaduje CERGE podstatně více, než Je jim poskytnuto.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) se dotázal, jaká je kumulovaná ztráta?
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že na příští zasedání zpracuje podklady a předloží je
Ekonomické komisi AS UK.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF), upozornil na nekonzistentnost rozdělování financí.
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Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, s ním souhlasila, ačkoliv podotkla, že je třeba zohlednit i neekonomická
hlediska.
Mgr. Samuel Zajíček (FF) navrhnul, aby CERGE dostávalo vyšší částky.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, navrhnul, aby CERGE blíže specifikovalo své příjmy a výkony.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) doplnil, aby se přidalo i CTS.
MUDr. Josef Fontana (člen kolegia rektora) upozornil, že dalším zdrojem příjmu CERGE a částečně i CTS je AV ČR.
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK, souhlasil.
Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. se zeptal, jaká jsou pravidla při rozdělování těchto částek.
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK, vysvětlil dané postupy.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, upozornila na to, že v rámci fondů je snahou s financemi rozumně nakládat.
Dále přislíbila, že velmi podrobné statistiky příjmů a výdajů včetně rozpisu mezd spolu s výkony CERGE, CTS a COŽP
budou EKASUK představeny v říjnu 2016 před projednáváním Principů rozdělování rozpočtu na rok 2017.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) se dotázal na výrok auditora.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že právě probíhá a uvedla, že je možné stihnout posudek
do zasedání pléna. Uvedla, že předběžnou zprávu již obdrželi.
Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. se dotázal na ušetřené cestovné.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, reagovala, že je to pozitivní, že se necestuje méně avšak ekonomičtěji.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala Výroční zprávu o hospodaření UK 2015, vyjadřuje k němu kladné stanovisko a
doporučuje jej AS UK ke schválení s výhradou kladného posouzení auditorem.”
Počet hlasů: Pro 14, proti 0, zdržel se 0.

Právní jednání
a) Návrh na prodej víceúčelové sportovní haly v areálu Sportovního centra UK v
Praze 15, Hostivaři
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Prof. RNDr. Petr Hodek, CSc uvedl znepokojení nad konečnou částkou.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, reagovala, že se jedná prostory, o které je minimální zájem.
Doc. RNDr. Miloš Rotter, CSc. (MFF) se dotázal, jak starý je posudek na odhad ceny této budovy.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že byl uveden k 17. 6. 2015.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala předložené právní jednání a vyjadřuje k němu kladné stanovisko.”
Počet hlasů: Pro 11, proti 0, zdržel se 3.
b) Smlouva o výpůjčce pozemků v zámku Zahrádky pro akce pořádané Obcí
Zahrádky u České Lípy
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Nebyl vznesen žádný podnět.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala předložené právní jednání a vyjadřuje k nim kladné stanovisko.”
Počet hlasů: Pro 14, proti 0, zdržel se 0.
c) Návrh Opatření rektora o svěření nemovitého majetku ve vlastnictví UK v Praze
– zemědělských usedlostí v Zahrádkách u České Lípy - do správy Ústavu jazykové
a odborné přípravy
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. dotázal se na obsah.
prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D. (prorektor pro tvůrčí a ediční činnost) uvedl, že obsah je momentálně v jednání zmínil
otázku udržitelnosti a života schopnosti.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala předložené právní jednání a vyjadřuje k nim kladné stanovisko.”
Počet hlasů: Pro 14, proti 0, zdržel se 0.

d) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – trafostanice k tíži
pozemku parc. č. 1590/3, jehož součástí je stavba bez č.p. a č.e., pozemku parc.
č. 1590/1 a pozemku parc. č.1592, jehož součástí je budova č. p. 1965, vše v k.ú.
Nové Město, obec Praha, ve prospěch PREdistiribuce, a.s.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Nebyl vznesen žádný podnět.
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Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala předložené právní jednání a vyjadřuje k nim kladné stanovisko a doporučuje
AU UK ke schválení.”
Počet hlasů: Pro 14, proti 0, zdržel se 0.
e) Smlouva o pachtu a provozování vodárenské infrastruktury pro Kampus v
Hradci Králové 7
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF), se dotázal, zda je možné od smlouvy odstoupit.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že ano.
Mgr. Samuel Zajíček (FF) se zeptal, v čem je tato smlouva výhodná pro druhou stranu.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, mu odpověděla, že výhoda spočívá v otázce infrastruktury.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala předložené právní jednání a vyjadřuje k nim kladné stanovisko.”
Počet hlasů: Pro 14, proti 0, zdržel se 0.
f) Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě na pronájem nebytových prostor v budově
Pedagogické fakulty v Brandýse nad Labem
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Nebyl vznesen žádný podnět.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala předložené právní jednání a vyjadřuje k nim kladné stanovisko.”
Počet hlasů: Pro 13, proti 0, zdržel se 0.

Návrh na čerpání mimořádného příspěvku na kofinancování akce
„Projektová dokumentace pro stavební úpravy budovy Kralovická 915
v Brandýse nad Labem – rekonstrukce III. patra“
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.
Nebyl vznesen žádný podnět.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednala čerpání mimořádného příspěvku na financování projektové dokumentace pro
stavební úpravy budovy Kralovická č. p. 915, Brandýs nad Labem – Báze Brandýs (rekonstrukce III. patra) ve výši 2
299 tis. Kč a doporučuje ke schválení.”
Počet hlasů: Pro 13, proti 0, zdržel se 1.

Zásady soutěže Primus
Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc. (prorektor pro vědeckou činnost), prezentoval Zásady programu Progres. Dále
provedl shrnutí všech dotazů a připomínek, které byly k uvedenému materiálu zaznamenány. A podrobně projednal je
s přítomnými členy Ekonomické komise AS UK včetně nových připomínek.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF), poděkoval za vstřícnost ze strany doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc. (prorektora pro
vědeckou činnost), ale jménem MFF uvedl, že daná fakulta neshledává přílišnou podporu pro tento projekt.
Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc. (prorektor pro vědeckou činnost), akceptoval toto stanovisko s tím, že uvedená kritika
měla přijít apriori nikoliv téměř post ex.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, konstatoval, že je třeba brát v potaz ohledy na většinu fakult.
Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK vzala na vědomí Zásady soutěže Primus a doporučuje jej AS UK ke schválení.”
Počet hlasů: Pro 7, proti 0, zdržel se 2.

Zásady programu Progres
Prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D. (prorektor pro tvůrčí a ediční činnost) prezentoval Zásady soutěže Primus. Doc. RNDr.
Jan Konvalinka, CSc. (prorektor pro vědeckou činnost), ho doplnil a podrobně projednal nové připomínky s přítomnými
členy Ekonomické komise AS UK.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu. Nebyl vznesen žádný podnět.

Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK vzala na vědomí Zásady programu Progres a doporučuje jej AS UK ke vzetí na vědomí.”
Počet hlasů: Pro 8, proti 0, zdržel se 1.

Návrh Opatření rektora o svěření nemovitostí ve vlastnictví UK v Praze
do správy Fakulty humanitních studií
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Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o porobnostech smlouvy.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, otevřel rozpravu.

Návrh usnesení:
„Ekonomická komise AS UK projednal návrh Opatření rektora o svěření nemovitostí do správy Fakulty humanitních
studií ve smyslu čl. 7 odst. 2 Pravidel pro správu majetku Univerzity Karlovy v Praze a vyjadřuje k tomuto návrhu kladné
stanovisko.”
Počet hlasů: Pro 9, proti 0, zdržel se 0.

Žádost o schválení návrhu Dodatku č. 5 ke smlouvě o nájmu
nebytových prostor a provozování sportovního a výukového centra ze
dne 8. 3. 2001.
PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předsedající EK AS UK, informoval členy AS UK o porobnostech smlouvy a doporučil
odložení projednání na další zasedání. Materiály totiž dosud neprojednalo KR. Zřejmě tedy budou projednání
předsednictvem AS UK, pokud o to JM pan rektor požádá.
Schváleno tichým souhlasem.

Různé
Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF), se zeptal, jestli se už ví, co bude se 30 mil. korun za UNCE, které jsou nyní hrazeny z IRP.
Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, odpověděla, že v tuto chvíli tyto informace nejsou známé a rozpočty na
jednotlivé roky se značně liší.
Další spíše neformální debata se věnovala nesmyslnosti některých administrativních požadavků spojených s podáním
projektů OP VVV.
Zapsala:
Eliška Kryčerová, tajemnice Akademického senátu UK


